
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Nyírbéltek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2011. augusztus  
              16-án megtartott  r e n d e s ülésén.  
 
Jelen vannak: A jegyzőkönyvhöz mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Távol van: Agócs János  
       Tomosi Gyula képviselő. 
 
Tanácskozási joggal részt vesz: Kertész Gáborné jegyző 
        Szabadhelyi Sándorné vezető főtanácsos 
        Nagy Gábor vezető főtanácsos 
 
Meghívottként részt vesz: Fucskóné Kepics Katalin Alapszolgáltatási Központ és Idősek  
                                          Otthona intézményvezetője 
 
Csik Mihály polgármester: Köszöntöm a rendes ülésen megjelenteket. Megállapítom, hogy az 
ülés határozatképes a polgármester és 5 fő képviselő megjelent. Az ülést megnyitom. 
Javaslom a meghívóban szereplő napirendek megtárgyalását.  
 
 
A Képviselő-testület az elhangzott javaslat figyelembevételével a meghívóban szereplő 
napirendek megtárgyalását 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta. 
 
 
1. N A P I R E N D  
 
Tárgy:  Tájékoztató Nyírbéltek Nagyközség Önkormányzata költségvetésének 2011. I. félévi  
            teljesítéséről. 
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: A tájékoztató önkormányzati szinten mutatja a bevételek 
és kiadások százalékos alakulását. A teljesítés százaléka a bevételeknél 50%-os, a kiadásoknál  
44%-os. Az önkormányzat működési hiánya is csökkeni fog a következő napirendben 
szereplő összegek alapján. A faluközponttal kapcsolatos határozatot megkaptuk az MVH-tól 
befogadták a fizetési kérelmünket reméljük, hogy megkapjuk mihamarabb, mert szeretnénk 
betenni a pénzintézethez betéti kamatra, ha megérkezik ez az összeg. Elég jó lehetőségek 
vannak most a pénzintézeteknél az önkormányzat és a közintézmények vonatkozásában. 
Nincs más kiegészítésem.  
 
Káplár István képviselő: A bizottságok véleményezték az előterjesztést, javasolják a 
határozat-tervezet elfogadását.  
 
A Képviselő-testület az elhangzott javaslat figyelembevételével 5 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta.  
 
 
 
 
 



 
NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
70/2011.(VIII.16.) 

ÖNKORMÁNYZATI HATÁROZATA 
Nyírbéltek Nagyközség Önkormányzat 2011. évi költségvetésének I. félévi végrehajtásáról 

 
A Képviselő-testület  
 
Nyírbéltek Nagyközség Önkormányzat költségvetésének 2011. I. félévi teljesítéséről szóló 
tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
 - a 2011. I. félévi teljesített bevételek főösszegét:  363.459 ezer Ft 
 - a 2011. I. félévi teljesített kiadások főösszegét:  321.529 ezer Ft 
összegben, 
 
ezen belül:  
 - a Helyi kisebbségi önkormányzat kiadását  622 ezer Ft összegben,  
 
- a Nyírbéltek Nagyközség Önkormányzat 2011. 06. 30-i záró pénzkészletét 41.930 ezer     
  Ft összegben  
 
e l f o g a d j a.  
 
 

2. N A P I R E N D  
 
Tárgy: Előterjesztés a Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat 2011. évi költségvetésének és  
           végrehajtásának szabályairól szóló 4/2011.(III.13.) számú rendelet módosítására. 
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: Önkormányzati szintű rendelet módosításáról van szó. A 
korábban hozott határozatok, központosított pályázati pénzek, beépítéséről van szó. A 
közfoglalkoztatás, ahogy változott a szerint változott a bérpótló juttatásban részesülők száma, 
a lakásfenntartási támogatás összege, papíron is szükséges ezen összegek beépítése. Az 
iskolaudvarra tervezett keret is most kerül beépítésre, az emlékmű költsége szintén. Az 
iskolaudvarral kapcsolatban kútfúrásról is szó van, ez változtathatja a második félévet. Az 
emlékműnél szükség van egy kb. 50 cm-es alapra is. Ezek a jelenleg felmerült kiadások tételei 
is szerepelnek. Amennyiben többlet merül fel a pótigényt, jelezzük a testület felé, hogy 
előirányzat nélküli kötelezettséget semmiképp se vállaljunk. 
 
Fucskóné Kepics Katalin intézményvezető az ülésterembe megérkezett.   
 
Káplár István képviselő: A lakhatási támogatás téma felmerült, ha a tervezet életbe lépne 
bővülne a jogosultak köre, az egyedülálló nyugdíjasok jelentős része ki van zárva, de ha 
módosul a jogszabály, akkor több lesz a kiadásunk, de bővülhet az ellátottak köre, több mázsa 
tűzifa van, ami kiadásra kerülhetne. A fával tüzelő családoknak, ahol nincs biztosítva a téli 
tüzelő természetben lehetne a támogatást biztosítani.  
 
Kertész Gáborné jegyző: A jogszabály megjelenése után kell a testületnek ebben dönteni.  
 



Káplár István képviselő: A szállás területén 100 m3 fa van, ami letermelhető. 
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: A helyi vállalkozóktól kérjünk árajánlatot a temető területén 
lévő akácos letermelésére vonatkozóan? 
 
Káplár István képviselő: Mindenképp, szeptember végére ez megvalósítható. Fel kell mérni, 
hogy kinek nincs tűzifája és a részükre biztosítanánk.  
Nem biztos, hogy mindenki belefér a támogatásba, az igényelhet akinek a nevén van az 
ingatlan. Sok lakásban laknak úgy, hogy nincs rendezve az ingatlan saját névre. Nem kell 
lekorlátozni, mert lehetne a tűzifát értékesíteni is. A lakosság 80%-a bele fog férni.  
 
Kertész Gáborné jegyző: A feliratkozás sorrendjében történt a tűzifa biztosítása az előző 
időben. Amíg volt fa addig adtuk.  
 
Csik Mihály polgármester: Készüljünk rá, hogy mire a jogszabály kijön meg legyen az 
engedély.  
 
Káplár István képviselő: Évi 1000 m3-t le tudunk termelni a tűzifából.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: Gyérítésre is fogunk kérni engedélyt.  
 
Káplár István képviselő: A kivágást mindenképp vállalkozóval érdemes végeztetni.  
 
Dr. Imre Gyula képviselő: Ha árajánlatot kérünk, minden vállalkozó legyen megszólítva a 
településen.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: Mindenképp vállalkozó végezze a termelést kiszállítással, 
mérlegeléssel.  
 
Káplár István képviselő: Beszéltünk már arról, hogy az arborétumban is le lehetne termelni a 
kidőlt fákat.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: A kidőlt fákat nekünk is érdemes kihordatni, akár az 
erdőművelő tanfolyamot végzőkkel. 
 
Gamil Elemér képviselő: Ott van egy oktatási modul.  
 
Kertész Gáborné jegyző: A gyakorlati modult az önkormányzat egyetértésével fogják 
meghatározni.  
 
Dr. Imre Gyula képviselő:  A temetőnél  volt arról szó, hogy egy erdész átnézi a területet.  
 
Káplár István képviselő: Most csak a szárazolásról van szó.  
 
Csik Mihály polgármester: A jövő héten eldől, hogy ki lesz az a 6 ember, aki 
továbbfoglalkoztatásra kiválasztódik.  
 
Dr. Imre Gyula képviselő: Nem tudni, hogy a vállalkozó odaengedi-e a saját munkaterületére 
az idegen embert.  
 



Káplár István képviselő: A vállalkozó a döntést, darabolást végzi.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: Jelenleg a külső vállalkozással lehetne ezt megoldani. A EON  
nyiladék is egy vállalkozó által elvégezhető dolog. A kihordás a nehezebb dolog. A legelő 
felőli oldalról kihordható.  
 
Dr. Imre Gyula képviselő: A bizottságok véleményezték az előterjesztést, javasolják a 
rendelet-tervezet elfogadását.  
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta.   
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

10/2011.(VIII.19.)  
 

önkormányzati   rendelete 
az Önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló 4/2011.(III.13.) önkormányzati 

rendelet módosításáról  
 
Nyírbéltek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a helyi önkormányzatok és 
szerveik, a köztársasági megbízottak, valamint egyes centrális alárendeltségű szervek feladat 
– és hatásköreiről szóló 1991. évi XX. törvény 138. § (1) bekezdés b) pontjában, az 
államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. törvény 65. § (1) bekezdésében kapott 
felhatalmazás alapján – a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 91. § (1) 
bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva - a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. törvény 92. § (13) bekezdés e) pontjában meghatározott feladatkörében eljáró 
Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság véleményének kikérésével a következőket rendeli 
el: 
 

1. §. Nyírbéltek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete (a továbbiakban: 
Képviselő-testület) az önkormányzat 

a) bevételi főösszegét 761.576 ezer forintban, 
b) kiadási főösszegét  761.576 ezer forintban, 
c) hiányát 61.956 ezer forintban 
állapítja meg.  

 
 

2. §. A rendelet 3., 4., 5., 6., 7., 8., 9., 10., 11., 12., 13., 14., 15., 16., 17. számú 
mellékleteit e rendelet mellékletei szerint fogadja el.  

 
3. §. Ez a rendelet a kihirdetés napján lép hatályba, hatályát veszti 2011. augusztus 31-

én. 
 
 
 
 
 



 
3. N A P I R E N D  

 
Tárgy: Beszámoló „Nyírbéltek Nagyközségért Közalapítvány” működéséről. 
 
Előadó: Kertész Gáborné jegyző 
 
Csik Mihály polgármester: Írásban kiadásra került az anyag. A határozat-tervezetben szerepel 
egy kipontozott rész, 100 ezer forint támogatásról lenne szó.  
 
Káplár István képviselő: Ezzel fel lesz töltve a kötelező rész? 
 
Kertész Gáborné jegyző: Igen, 156 ezer forintot kell feltölteni 200 ezer forintra, így lesz 
mozgástere  az alapítványnak és tudja fogadni az 1%-ot.  
 
Csik Mihály polgármester: Maga az egyesület is pályázhat, és adott esetben nagyobb részben 
támogatott, mint az önkormányzat. Ezért ha lehetőség lesz rá, akkor érdemes ebben 
gondolkozni. Ez az alapítványi támogatás működési pénzből megy nem fejlesztési pénzből, a 
kettő közt különbség van.  
 
Káplár István képviselő: Javasoljuk elfogadni a határozat-tervezetet az elhangzott 
kiegészítéssel.  
 
A Képviselő-testület az elhangzott javaslat figyelembevételével 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK  NAGYKÖZSÉG  ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

71/2011.(VIII.16.)  
ÖNKORMÁNYZATI HATÁROZATA 

Nyírbéltek Nagyközségért Közalapítvány működéséről 
 

A Képviselő-testület 
 
Megtárgyalta „ Nyírbéltek Nagyközségért Közalapítvány” működéséről szóló beszámolót, 
melyet elfogad. 
 
Nyírbéltek Nagyközségért Közalapítványt  100.000.-Ft. támogatásban részesíti a 2011. évi 
költségvetés terhére. 
 
 

4. N A P I R E N D  
 
Tárgy: Előterjesztés Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat Alapszolgáltatási Központja és  
            Idősek Otthona működését meghatározó szabályzatok jóváhagyásáról. 
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: Ezekre a  szabályzatokra szükség van és kell a jelenlegi 
szabályozás szerint. Köszöntöm az intézményvezetőjét a napirend kapcsán. Több részből áll, 
csatolva vannak a szakmai véleményezések.  



Öt melléklet van az anyaghoz, ha van kérdés az intézményvezetőt kérem meg, hogy 
válaszoljon. Ezek az anyagok a jogszabályok figyelembevételével lettek összeállítva.  
Most megkértük a 24-ről 34 főre az engedélyt az idősek otthona férőhelyére. A szomszédos 
ingatlant néhai Nagy Gyuláné ingatlanát ajánlották fel az örökösök 1,5 millió forintért. 
Javasolnám megvásárolni, a kertben lehetőség lenne egy kis zöldségtermelésre. Idősek 
Otthona működtetése nem kötelező feladata az önkormányzatnak. A jelenlegi állapot szerint, 
nem tudjuk, hogy jövőre kapunk-e egyáltalán normatívát, 20 éves működtetésre van 
kötelezettségünk, 45-50 főnek kell lenni ahhoz, hogy optimális legyen a működtetése. A 
penészleki idősek otthonában jártam az elmúlt héten, összkomfortos szobákkal, orvosi 
rendelővel van ellátva, tágas az otthon.  Néhány nyírbélteki asszony is dolgozik ott.  
A Képviselő Úr kérte az önkormányzat véleményét és javasoltuk, hogy hozzanak létre 
megyei, járási szinten egy közfoglalkoztatási vállalatot, és a közfoglalkoztatás legyen az ő 
feladatuk szorosan az önkormányzatokkal együttértésben.  
Jelenleg a munkaanyagban az szerepel, hogy a közfoglalkoztatás az önkormányzat kötelező 
feladatává válhat.  
 
Dr. Imre Gyula képviselő: Itt az akarattal van a gond, senki nem tesz semmit a közért. Egy 
ajándékba kapott pénznek tekintik.  
 
Káplár István képviselő: Az irányításba meg kell találni az embert, aki megfelelő erre a 
feladatra. Fel kell vállalni, hogy ha valaki nem akar dolgozni, akkor együttműködés 
hiányában meg kell szüntetni a közfoglalkoztatását.  
Meg lehet határozni, hogy minden óra 50 percétől 60-ig tarthat szünetet és a többi időben, ott 
kell lennie a munkaterületen.  
 
Csik Mihály polgármester: Jogos a kritika, kevés az emberünk arra, hogy szemmel tartsuk a 
közfoglalkoztatottakat.   
 
Kertész Gáborné jegyző: Van javulás ebben az évben. Az elvégzett munka mennyisége is 
több.  
 
Gamil Elemér képviselő: Nagyobb a tartásuk az embereknek.  
 
Csik Mihály polgármester: Nagyjából 95%-ban pozitívan állnak hozzá.  
 
Dr. Imre Gyula képviselő: Szépen összeállított munka. Külön szakma ez is. El kell fogadni a 
szakemberek véleményét. Az orvosi és egészségügyi ellátásnál fel van sorolva a feladat, ott 
kimaradt a szűrés az 1/2000. (I.7.) SzCsM rendelet ezt elő is írja. Ez nincs benne, ez működik 
és csináljuk is, ezzel ki lehet egészíteni a szakmai programot. Jól mennek a dolgok, a 
konfliktusok is ki vannak küszöbölve. A gyógyszerelést egy páran maguk szeretnék, de ezt 
nem javasoltam, ehhez ragaszkodnunk kell, hogy mi gyógyszereljünk.  
 
Fucskóné Kepics Katalin intézményvezető: A Házirendbe új rendelkezésként be került az 
orvosi ellátás és a szűrés feladatának ellátása is. Kepics Zsolt nagyon sokat segített az anyag 
összeállításában, a finomításban, pedig Jegyző Asszonyék segítettek. 
 
A Képviselő-testület az elhangzott kiegészítés figyelembevételével 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta. 
 
 



NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

72/2011.(VIII.16.)   
ÖNKORMÁNYZATI HATÁROZATA 

Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat Alapszolgáltatási Központja és Idősek Otthona 
működését meghatározó szabályzatok jóváhagyásáról. 

 
 
A Képviselő-testület 
 
1./ Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat Alapszolgáltatási Központja és    
     Idősek Otthona Szervezeti és Működési Szabályzatát az 1.sz. melléklet  
     szerint 
 
2./ Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat Alapszolgáltatási Központja és    
     Idősek Otthona Szakmai Programját  2.sz. melléklet szerint 
 
3./Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat Alapszolgáltatási Központja és  
    Idősek Otthona ( nappali ellátás, idősek otthona) Házirendjét a 3.sz.   
    melléklet szerint 
 
4./ Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat Alapszolgáltatási Központja és  
    Idősek Otthona (étkeztetés, házi segítségnyújtás, családsegítés, 
     gyermekjóléti szolgáltatás) Házirendjét a 4.sz. mellélet szerint 
 
5./ Nyírbéltek Nagyközség Gyermekjóléti Szolgáltatás Szakmai Programját 
     5.sz. melléklet szerint 
  hagyja jóvá. 
 
6./Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 118/2005./X.26./Kt. számú 
határozatát, 119//2005 /X.26. Kt. számú határozatát, 120/2005./X.26./ Kt. számú határozatát, 
121/2005./X.26./ Kt. sz. határozatát visszavonja. 
 
 

5. N A P I R E N D  
 
Tárgy: Előterjesztés az általános iskolás tanulók tankönyv támogatásáról. 
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: 426 ezer forintról van szó. Mi nem állunk úgy, mint a 
többi önkormányzat, hogy nem tud támogatást adni. Eddig minden évben fedeztük, javaslom 
a határozat-tervezet elfogadását.  
 
Káplár István, Dr. Imre Gyula képviselők: A bizottságok támogatják a határozat-tervezet 
elfogadását.  
 
 
A Képviselő-testület az elhangzott javaslat figyelembevételével 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta.  
 
 



NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

73/2011.(VIII.16.)   
ÖNKORMÁNYZATI HATÁROZATA 

Az általános iskolás tanulók tankönyv támogatásáról 

A Képviselő-testület  

 
- A nyírbélteki állandó lakosú, Szent László Általános Iskola tanulói részére 2011/2012. 

tanévre ingyen biztosítja a tankönyvet.  

 
 
Madarász Tibor alpolgármester: Van-e arról tudomásunk, hogy az iskolában a tanszer egy 
részét, illetve tornacsomagot nem kell vásárolni a szülőknek? Az egyik kereskedő jelezte, 
hogy bevásárolt tornaszerekből is és lehet, hogy nem kell.  
 
Csik Mihály polgármester: Nincs erről tudomásunk.  
 
 
6. N A P I R E N D  
 
Tárgy: Előterjesztés Szent László Általános Iskola és Községi Könyvtár (Nyírbéltek, Kossuth  
           u. 1-3.) energiatakarékos fűtéskorszerűsítés előkészítési (-kiviteli tervdokumentáció  
           elkészítése, -közbeszerzési eljárás teljes körű bonyolítása, és épületgépészeti műszaki  
           ellenőri) munkáira benyújtott ajánlatok elbírálásáról.  Kiosztással 
 
Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
Kertész Gáborné jegyző: Ehhez a munkához jó árat lehetett szerezni.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: A  kiviteli terv 2%-a, a műszaki ellenőrzés 1%-a a bekerülési 
költségnek.   
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: 23.479 ezer forint az építési költség, 20 millió a támogatás 3,5 
millió forint a saját erő.  
 
Káplár István képviselő: Javasoljuk elfogadni a testületnek a bizottságok részéről.  
 
Csik Mihály polgármester: November 30-ig le kell futni a közbeszerzési eljárásnak. A 
vállalkozási szerződés 1 példányát el kell küldeni. Előfinanszírozásos. Nem kell 
közbeszerzési eljárást lefolytatni, ajánlati felhívást kell tenni, hogy tudja majd az ajánlatok 
alapján a szakmai munkát elvégezni a közbeszerző.  
 
Madarász Tibor alpolgármester: A tervek már elkészültek? A kazánokkal mi lesz? 
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: Az önkormányzat értékesíti a méhtelepen a bontott vas 
anyagot.  
 



Kertész Gáborné jegyző:  Az ajánlattételi felhívásban kell ezt meghatározni, hogy mi legyen 
benne, ezt a következő ülésen kell eldönteni.   
 
Madarász Tibor alpolgármester: Még a közösségi háznál vannak régi vegyes tüzelésű kazánok 
2 db. Érdemes lenne egy-egy egyszeri felfűtésnél beüzemelni. Lehet, hogy költeni kell rá, de 
meg lehet takarítani vele összeget. Saját fával takarékoskodni lehet a felfűtésnél.   
 
A Képviselő-testület az elhangzott javaslat figyelembevételével 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

74/2011.(VIII.16.)   
 

ÖNKORMÁNYZATI HATÁROZATA 
Szent László Általános Iskola és Községi Könyvtár (Nyírbéltek, Kossuth u. 1-3.) 

energiatakarékos fűtéskorszerűsítés előkészítési (-kiviteli tervdokumentáció elkészítése, -
közbeszerzési eljárás teljes körű bonyolítása, és épületgépészeti műszaki ellenőri) 

munkáira benyújtott ajánlatok elbírálásáról 
 
A Képviselő-testület  
 
1./ Szent László Általános Iskola és Községi Könyvtár (Nyírbéltek, Kossuth u. 1-3.) 
energiatakarékos fűtéskorszerűsítés előkészítési (-kiviteli tervdokumentáció elkészítése, -
közbeszerzési eljárás teljes körű bonyolítása, és épületgépészeti műszaki ellenőri) munkáira 
benyújtott ajánlatok elbírálásáról készült előterjesztést megtárgyalta. 
 
2./A benyújtott árajánlatok alapján a tárgybani pályázat megvalósítása érdekében: 

a.)kiviteli tervdokumentáció elkészítésével (bruttó: 700.000.-Ft) a      
   TERMOIDEÁL Épületgépészeti  Tervező és Bonyolító BT. 4400      
   Nyíregyháza,  Derkovits u. 118. szám, 
b.)közbeszerzési eljárás teljes körű bonyolításával  (bruttó: 375.000.-Ft)   
    MÁTRIX AUDIT Kft. 4032   Debrecen, Poroszlay u. 27. szám,   
c.)épületgépészeti műszaki ellenőri munkák elvégzésével (bruttó: 230.000.-Ft)        
   TERMOIDEÁL  Épületgépészeti Tervező és Bonyolító BT. 4400    
   Nyíregyháza, Derkovits u. 118.  szám  vállalkozásokat bízza meg. 

 
3./Felhatalmazza a polgármestert a – kiviteli tervdokumentáció elkészítésére, - közbeszerzési 
eljárás teljes körű bonyolítására, és épületgépészeti műszaki ellenőri  munkák elvégzésére 
vonatkozó vállalkozói szerződések aláírására. 
 
Határidő: 2011 augusztus 31. 
Felelős: polgármester, jegyző  
 
 
 
 
 



 
1. N A P I R E N D  

 
Tárgy: Előterjesztés Nyírbéltek Nagyközség településrendezési terv Helyi Építési Szabályzat  
            módosításának előkészítéséről. 
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: Számítások sorozata van levezetve, megkértük az 
árajánlatokat a főépítési dologra és a községrendezési tervre is, 3 millió 750 ezer forint. 
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos:  A hiteles földhivatali digitális állományú geodéziai térképek 
beszerzésének költsége nem 812.500 forint hanem 309 ezer forinttal több lett. A rendezési 
terv felülvizsgálatának várható összeg bruttó költsége 4.059.109 forint lenne, ebből a digitális 
térkép költsége 1.121.609 forint. 
 
Káplár István képviselő: Csak jobban járunk, ha csak a Hágó témát lépjük meg.  
 
Csik Mihály polgármester: Ismertette a határozat-tervezetben szereplő alternatív javaslatokat.  
 
Dr. Imre Gyula képviselő: A Hágó-tanyára mennyibe kerülne ez a dolog?  
 
Kertész Gáborné jegyző: Csökkenne 1 millió forinttal kb. a költség, pontosan nem tudjuk 
megmondani.  
 
Madarász Tibor alpolgármester: Más módja nincs?  
 
Kertész Gáborné jegyző: Nincs. Iparterületté nyilvánításnak csak ez a módja. Kérhetünk 
árajánlatot más személyektől és megkérjük az árajánlatot csak a hágóra és visszahozzuk a 
testület elé.  
 
Madarász Tibor alpolgármester: Elengedni sem szabad ezt a beruházást. 
 
Csik Mihály polgármester:  Ha 10 embernek tudunk munkát biztosítani ezzel az 500 ezer 
forinttal az már jó. 
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: Ami nagyon sok költség a főépítészi munka díja. Meg fogjuk 
kérni lebontva és csak a hágóra vonatkozóan a költséget.  
 
Káplár István képviselő: Ha 3 millió forintban kerül és több ipari területet akarunk létrehozni 
akkor megérné, de egy területért sok ez az összeg.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos:  Kérjük meg a két részre vonatkozóan az árajánlatot, a Hágó-
tanyára és a másik területre. 
 
Kertész Gáborné jegyző: Lesz jövőre egy felülvizsgálati kötelezettségünk, ezért kértük meg 
az egészre, hogy lássuk ennek az árát. Megkérjük külön az árajánlatot.  
 
Csik Mihály polgármester: Ha jövőre kötelező akkor nem érdemes elvetni. Hátha pályázati 
lehetőség nyílik rá. Javaslom, hogy most ne döntsünk ebben.  
 



Káplár István képviselő: Körbe kell nézni, kell kérni máshonnan is árajánlatot. Nem tudom 
elképzelni, hogy sok önkormányzatnak van erre kidobó pénze.  
 
Kertész Gáborné jegyző: Kérünk még árajánlatokat.  
 
Csik Mihály polgármester: Ha most kidobunk 4 millió forintot, és fél éven belül, ha 
megjelenik egy új jogszabály, és másra kötelez, nem mindegy, hogy kidobjuk rá a pénzt. Nem 
biztos, hogy előre szabad nekünk szaladni ezzel kapcsolatban. Január 1-től a megyék csak 
területfejlesztési feladatokat látnak el, az intézményfenntartást átveszi a kormányhivatal vagy 
más hivatal.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: Megkérnénk a Hágó-tanyai részére és megkérnénk együttesen 
a minket érintő dologra. 
 
Csik Mihály polgármester: Akkor meg kell nézni, hogy hol szükséges az iparterület és hol 
nem. Mind a kettőre kérjük meg az árajánlatot, a Hágó-tanyára külön meg kell kérni. 
Javaslom, hogy halasszuk el a döntést, és további árajánlatot kérünk.  
 
A Képviselő-testület az elhangzott javaslat figyelembevételével 5 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

75/2011.(VIII.16.)   
 

ÖNKORMÁNYZATI HATÁROZATA 
Nyírbéltek Nagyközség településrendezési terv Helyi Építési Szabályzat 

módosításának előkészítéséről. 
A Képviselő-testület  
 
Nyírbéltek Nagyközség településrendezési terv Helyi Építési Szabályzat módosításának 
előkészítéséről szóló döntést elhalasztja. 
Feladatként határozza meg további árajánlatok kérését a főépítészi és tervkészítési munkákra 
csak a Hágó tanyára vonatkozóan. 
 
Mivel több tárgy nem volt Csik Mihály polgármester a Képviselő-testület rendes ülését 
bezárta.  
 
N y í r b é l t e k, 2011. augusztus 16. 
          
 
 Csik Mihály       Kertész Gáborné  
 polgármester               jegyző 
 


